
 
  

 
Ik ben Veerle Casteels, 47 jaar, gehuwd en heb 2 kinderen.  

Na een loopbaan van 18 jaar in de distributie, als shopmanager van een winkel in multimedia, kreeg 
ik de kans om een heel andere, betere, mooiere weg in te slaan. 
Ik wist heel goed wat ik wou, verpleegkundige worden; de grootste vraag was:  welke opleiding was 
voor mij het meest geschikt?  

Ik ben iemand die leert door te zien en te oefenen, door uitleg te vragen.  
Maar het allerbelangrijkste vond ik zo snel mogelijk contact hebben met mensen op de latere 
werkvloer, om zo vlug mogelijk een duidelijk beeld te krijgen of dit echt de plaats was waar ik mij 
goed zou voelen, waar ik dit kon uitstralen naar iedereen, collega’s, patiënten, hun familie….en 
vooral waar ik voldoening zou halen uit mijn werk. 

Daarom heb ik toen voor HBO 5 gekozen. De theorie kon inderdaad meteen toegepast worden, want 
na elke lesperiode van 4 weken, volgde een stage in de sector waarover we net tevoren les gekregen 
hadden. Het gaf me zelfvertrouwen, ik kon groeien doordat we ook op stage van zeer dichtbij 
ondersteund werden door onze stagebegeleiders.  

Ik denk met veel plezier en een grote glimlach terug aan mijn ‘studententijd’ in HAST in Hasselt, aan 
de fijne samenwerking met medestudenten bij de projectwerken en aan onze leerkrachten, die met 
grote inzet en gedrevenheid, hun kennis doorgaven en steeds nieuwe manieren zochten om de 
theorie duidelijk en concreet over te brengen. 
Binnenkort start ik op Hart-, Long- en Vaatchirurgie in het Jessa-ziekenhuis  na een opleiding tot 
radiologisch verpleegkundige in AZ  Vesalius. 
 
Iets zeer belangrijk wat ik in HBO 5 geleerd heb is, dat fouten maken het meeste bijdraagt aan je 
vooruitgang, zolang je de lessen onthoudt, je verantwoordelijkheid neemt en groeit in je kennen en 
kunnen! 
 
Veerle  

 


